
 

 

Geachte wethouder, 

Op vrijdag 31 juli kwam Haarlem vol te staan met strandvervoer. 

Pas aan begin van de middag werden er maatregelen getroffen. 

LiberaalHaarlem heeft de volgende vragen: 

Heeft Haarlem samen met buurgemeenten een regionaal plan voor dit soort situaties? 

Zo ja waarom wordt er niet vroeger geacteerd op de enorme drukte? De hele stad staat vol terwijl 

duidelijk is dat Zandvoort geen parkeerplaatsen heeft. Welke verantwoordelijkheid neemt u hierin 

m.b.t. uitstoot uitlaatgassen en gezondheid mensen in de auto? 

Ziet u mogelijkheden dit soort situaties te voorkomen, en op tijd vanaf de oostkant van Haarlem de 

regie te pakken? Dit in samenwerking met de buurgemeenten? 

 

Vriendelijke groet Mirjam Otten 

 

 

 

 

 

 

Beantwoorden 

 

 

 

Doorsturen 


